
Generalforsamling i Parkinson- foreningens Kreds Midtnord 
Onsdag d. 6. april kl 14.30 på Bentas cafeteria, Højslev. 
 

Vi startede generalforsamlingen med 1 minuts stilhed for at mindes Knud Erik Lykke, 
Parkinsonforeningens tidligere formand 

 
Referat 
 

1. Valg af dirigent. 

 WillyMathiesenblev foreslået og valgt 
 

2. Valg af stemmetællere 

 Der blev ikke valgt nogen 
 

3. Formandens beretning 

 Lise Tølbøll aflagde beretning. Lise var bl.a. omkring 
o Parkinson sygdom som følgesvend 
o Coronanedlukning 
o Vibeke Sørensen og Knud Erik Lykkes dødsfald og hvad det har betydet for 

bestyrelsen 
o Bestyrelsens vej frem efter de 2 dødsfald  
o Arrangementer der blev aflyst pga corona og som nu skulle gennemføres 
o Brugen af og hjælpen fra Parkinsonforeningen ifmde 2 dødsfald 
o Vores hjemmeside, som Margrethe lægger nyheder på 
o Parkinsonforeningens fokus på det lokale arbejde og deraf ansættelse af 

Malte Bang, som bl.a. er ansat som konsulent for kredse og klubber vest for 
Storebælt  

o Der er ved at blive lavet en hvidbog om Parkinsons sygdom 
o Betydningen af individuel fysisk træning 
o Fordeling af neurologiske afdelinger og speciallæger 
o De forskellige arrangementer 

 Michael Ejstrup, sprogforsker om dialekter 
 Pårørendedag med Susanne Orth 
 Pårørende og pårørendegruppe  
 Udflugt til Fur 

o Parløbet – en tak til Gurli og Margrethe 
o Klubberne i Thy, på Mors, i Viborg og Kjellerup  

 Se endvidere pjecen frageneralforsamlingen 

 Beretningen blev herefter godkendt 
 

4. Regnskab 2021 

 Thorkild Overgaard gennemgik regnskabet. 

 Det viser for 2021 et overskud på 12.977 krog en kassebeholdning på 86.111 kr 

 Se endvidere pjecen fra generalforsamlingen 



 Regnskabet blev herefter godkendt 
 

5. Valg af formand 

 Lise Tølbøll blev foreslået og genvalgt 
 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen. 

 På valg er: Mie Bech, Tove Kallestrup, Thorkild Overgaard og Hanne Dinesen. 
Desuden afgår Margrethe Hansen. 

 Thorkild og Hanne ønsker ikke genvalg. Margrethe sagde sidste år at hun stoppede i 
2022 

 Følgende blev foreslået 
o Mie Bech 
o Tove Kallestrup 
o Gurli Kjærgård 
o Bente Dalsgaard 
o Poul Erik Nielsen 
o Bent Jensen  

 Alle blev valgt. Bestyrelsen består fremadrettet af 8 medlemmer. 
 

7. Valg af 1-2 suppleanter 

 Kirsten Staun blev foreslået og valgt. 
o Hun deltager som suppleant i bestyrelsesmøderne 

 
8. Indkomne forslag(skal være formanden i hænde senest d. 23. marts) 

 Der er ikke indkommet forslag 
 

9. Evt. 

 Lise sagde en særlig tak til først Thorkild, dernæst Hanne og til sidst Margrethe for 
deres arbejde i bestyrelsen  

 Alle 3 fik nogle ord med på vejen,for den indsats de hver især havde ydet. Derudover 
fik de hver en ting. 

 Thorkild en kurv med vin og chokolade, Hanne en buket blomster og Margrethe en 
krukke med blomster  

 
 
Der deltager en repræsentant fra hovedforeningen i årets generalforsamling. 
 
Efter generalforsamlingen fortalte Allan Bergholt bl.a. om: 

 Visioner  

 Strategi 2022 – 2024 

 Parkinsonalliance – hvidbog 

 Blev fortalt om bokseprojekt  og bordtennisprojekt 

 Kommende arrangementer 
o 20 april – international forskningsdag 
o 21 maj – Unity walk  



o August DHL-løbet 
o 5. Nov - forskningsarrangement 

 
Malte Bang (konsulent fra Parkinsonforeningen til styrkelse af de klubber og kredsevest for 
Storebælt) 

 Ansat til at hjælpe os med at gøre tingene lettere – hvordan kan det gøres? 

 Han ønsker input fra bestyrelsen  
 


